
Protokół Nr XXXV
z XXXV sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 22 maja 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało
od godz. 14.00 do godz. 15.50

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady
prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli :
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
4. Pani Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury,
5. Pani Mirosława Taperek -  Dyrektor ZOSiPS,
6. Dyrektorzy szkół i przedszkola samorządowego,
7. Obsługa prawna Urzędu Gminy Dąbrówka,
8. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XXXV sesją
Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Sprawozdanie z realizacji Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomani.

7. Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za 2013r.
8. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Wołomińskiego 
w sprawie podziału Powiatu Wołomińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów 
i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych.

b) W sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

c) W sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

d) W sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/272/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 

kwietnia 2014 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wołomińskiemu na realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w miejscowości 
Małopole, Józefów, Kuligów”

e) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/250/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 

marca 2014 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu 
na realizację zadania budżetowego „Modernizacja części drogi Kuligów -Józefów -  
Kowalicha -Marianów gm. Dąbrówka”

0  W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok.
g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -

2020 .

9. Odczytanie podań do Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.



Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka, 

powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 
14 na 15 Radnych.

Godz. 1410 na sesję przybyła radna Edyta Zaręba /w obradach uczestniczy 15 na 15 Radnych/

Ad. 2 W ybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXXIV/2014 z dnia 10 kwietnia 2014r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty. Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka Pani Maria Wilkowska 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 29 kwietnia 2014r. na którym podjęto następujące 
wnioski:

zwiększono o 50% różnicę w stawce dotacji na ucznia uczęszczającego do niepublicznego 
przedszkola w Chajętach od 1 września br.
- przyznano 3000,00 zł na doposażenie placu zabaw w Marianowie
- przyznano 2000,00 zł dla KGW w Chajętach na odnowienie strojów ludowych.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie wnioski podjęte przez członków komisji.
W glosowaniu jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /15 głosami za przy obecności 15 Radnych/

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka Pan Józef Sobczak poinformował, że 

komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 maja 2014r. na którym zostały podjęte następujące ustalenia: 
z uwagi na to, że powiat nie planuje w roku bieżącym budowy chodników w miejscowości Małopole, 
Jozefów i Kuligów członkowie komisji proponują środki przeznaczone na ten cel ( 50 000,00 zł) dołożyć 
do zadania modernizacja drogi Kuligów - Józefów -  Kowalicha -  Marianów pod warunkiem, że w planach 
modernizacji tej drogi zostanie uwzględniony odcinek przy skrzyżowaniu w Kuligowie, powiat rozpocznie 
projektowanie chodnika w Józefowie w kierunku Ostrówka ul. Klonowa oraz ujęte zostanie w planie 
inwestycyjnym na 2015 rok wykonanie modernizacji drogi powiatowej w obrębie skrzyżowania 
w Małopolu.
W dalszej kolejności przystąpiono do rozpatrzenia podań: 
dotyczących wykonania - projektów na budowę chodników.
Członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali o wykonanie projektów budowy chodników

- w Trojanach od drogi na Tłuszcz w kierunku Wszebory.
- w Dręszewie -  od skrzyżowania do ronda

w sprawie przyznania środków na modernizację dróg gminnych
Po zapoznaniu się z treścią ww. podań członkowie komisji zawnioskowali o przyznanie środków w 
następującej wysokości:
Karpin -  2 000,00 zł 
Kołaków -  10 000,00 zł 
Zaścienie -  4.000,00 zł 
Działy Czarnowskie -  10 000,00 zł 
Ludwinów -  5 000,00 zł
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Cisie -  4 000,00 zł 
Kuligów -  7 000,00 zł 
Lasków - 4 000,00 zł 
Ostrówek - 6 000,00 zł
W sprawie przydziału środków na przepusty :
W nawiązaniu do ww. podań członkowie komisji zawnioskowali o następujący przydział środków: 
Józefów -  1 500,00 zł 
Guzowatka - 1 000,00 zł 
Ludwinów -  2 000,00 zł
Odnosząc się do ustalenia dotyczącego modernizacji drogi powiatowej prowadząca obrady poinformowała, 
że wniosek komisji ma odzwierciedlenie w projekcie uchwały dzisiejszej sesji.
Natomiast wniosek dotyczący podziału środków na poszczególne zadania prowadząca obrady poddała pod 
głosowanie.
Wniosek komisji w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka Pan Kłębek Krzysztof poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 30 kwietnia 2014r. i odczytał protokół.

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

oraz Przeciwdziałania Narkomanii.

Sprawozdanie zostało omówione przez Panią Krystynę Augustyniak -  pracownika Urzędu Gminy 

Dąbrówka.
Do złożonego sprawozdania nie zgłaszano uwag.

/Materiał stanowi załącznik do protokołu/.

Ad.7 Sprawozdanie Gminnych Instytucji Kultury z wykonania planu finansowego za 2013r.

Sprawozdanie zostało omówione przez Panią Annę Maniecka -  Dyrektora Gminnego Centrum Kultury.

Do złożonego sprawozdania nie zgłaszano uwag.
/Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu/

Ad. 8 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Wołomińskiego w sprawie 
podziału Powiatu Wołomińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 
liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych..

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Prowadząca obrady zgłosiła wniosek o negatywne zaopiniowanie projektu ww. uchwały i poddała 
go pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/
W dalszej kolejności poddany został pod głosowanie projekty uchwały w którym uwzględniony 
został podjęty wniosek.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXV/274/2014 

z dnia 22 maja 2014r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek -  Dyrektora ZOSiPS.

Nawiązując do ww. projektu uchwały Pan Załęski Aleksander zgłosił wniosek o wprowadzenie korekt 
pisarskich w § 7 .
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Przedmiotowy wniosek prowadząca obrady poddała pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie.

W dalszej kolejności przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z naniesionymi 
poprawkami

w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXV/275/2014 

z dnia 22 maja 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W  sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin i zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek -  Dyrektora ZOSiPS.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwalę Nr XXXV/276/2014 

z dnia 22 maja 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIV/272/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 
kwietnia 2014 r. w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w miejscowości Małopole, Józefów, 
Kuligów".
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwalę Nr XXXV/277/2014 

z dnia 22 maja 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

e) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/250/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 marca 
2014r. w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizacje 
zadania budżetowego „Modernizacja części drogi Kuligów -  Józefów -  Kowalicha -  
Marianów gm. Dąbrówka"
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXV/278/2014 

z dnia 22 maja 2014 r.

- j  e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

4



O W  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok

Zmiany do uchwały zostały omówione przez Skarbnik Gminy.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXV/279/2014 

z dnia 22 maja 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W  sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2014 -  2020.

Objaśnienia do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2020 

przedstawiła Skarbnik Gminy.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XXXV/280/2014 
z dnia 22 maja 2014 r.

-jednogłośnie /15 głosami ”za” przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 9. Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana Aleksandra Załęskiego.

- Właściciele działek rekreacyjnych położnych w Kowalisze przy ulicy Aleja Leśna - o ustawienie 
pojemników na odpady komunalne i dojazd do drogi gminnej.
Podanie zostało przekierowane do komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego, komisji 
gospodarczej i merytorycznych pracowników UG.

Ad. 10 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Edyta Zaręba poruszyła sprawę dotycząca odbioru śmieci (odpady budowlane), koszenia 
poboczy, wycinkę krzewów przy drodze w Karolewie od strony Zaścień i naprawę mostu przy posesji Pana 
M

Pani Anna Matak powiedziała, że wielokrotnie podnosiła sprawę dotyczący wycinki drzew
i krzewów przy drodze do Chruściel ale do chwili obecnej nic nie zrobiono w tym temacie. Ograniczenie 
widoczności przez wychodzące na drogę gałęzie drzew i krzewy były przyczyną wypadku który miał 
miejsce w dniu wczorajszym stwierdziła Pani sołtys. Pani sołtys zapytała jak przedstawia się sprawa 
wodociągu dla Chruściel.

Pani Agnieszka Gryglas -  zapytała kiedy zostanie odnowiony rów przy drodze Ludwinów -  
Józefów i naprawiony przepust na tym rowie.

Pan Ziółkowski Tadeusz zgłosił temat naprawy chodnika w Chajętach, który jest zapadnięty w 
trzech miejscach oraz „załatanie” dołu na drodze Chajęty -  Guzowatka.

Pan Aleksander Załęski zapytał czy w roku bieżącym będzie odbierany azbest.

Nawiązując do wypowiedzi przedmówców Wójt powiedział, że w roku bieżącym Gmina nie otrzymała 
dofinansowania do odbioru azbestu z powiatu jak również istnieje mała szansa otrzymania dofinansowania 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Jeżeli Gmina 
pozyska środki będzie prowadzone dofinansowanie do odbioru eternitu.
Odnośnie budowy wodociągu w Chruścielach, Wójt poinformował że złożony został wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego o pozyskanie dotacji. Gdy będą przyznane środki będzie rozpoczęta procedura 
związana z budową wodociągu. Odnośnie prac na drogach powiatowych Wójt wyjaśnił, że wszystkie 
informacje związane z tym tematem przekazuje do powiatu.



Pan Zenon Zadróżny nawiązując do wykaszania poboczy wyjaśnił, że prace nie zostały jeszcze 
zakończone. W przypadku niedbałego wykoszenia prosił o przekazanie informacji.
Odbiór odpadów budowlanych, każdy musi zorganizować sobie we własnym zakresie.
Pani Augustyniak odnosząc się do wypowiedzi Pani Agnieszki Gryglas poinformowała, że od lipca br. na 
terenie naszej gminy będzie dostępna koparka z powiatu i w tym czasie zostanie wykopany rów
i naprawiony mostek.

Ad. 11 Zaniknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka zamknęła obrady 
XXXV sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono.
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